
 

 

KALEVI JAHTKLUBI JUHATUSE KOOSOLEK 

 

Kuupäev: 05.12.2023 

Kellaaeg: 16:00 – 19:10 

Koht: Kalevi Jahtklubi 

Osalesid: Olev Roosma, Tõnu Tõniste, Tanel Tamm, Ain Roosma, Rene Allik, Rene Treifeldt, Raido Notton, 

Tammo Otsasoo, sadamakapten Andres Tamm (kutsutud külaline). 

Puudus:  Piret Salmistu 

Koosoleku juhataja: Tõnu Tõniste 

 
PÄEVAKORD: 

1. KJK 2024a hinnakiri 
2. Uue sadamahoone ehituse lisatööd 
3. Võlglased 
4. Uue sadamahoone äriplaan ja sisustamine 
5. Muud jooksvad teemad 

______________________________________________________________________________________ 
 

1. KJK 2024a hinnakiri 
 
              Juhatus tegi KJK 2024a hinnakirjaga seoses järgmised otsused: 
 

• KJK kaimaksude hinnatõus   5̴% 

• Staapelplatsi hinnatõus – uus hind 2.- eur/m2 (hind sisaldab tõsteid) 

• Suvine staapelplatsi uus hind 6.60 eur/m2 per kuu 
o Uus teenus jahtide raamide hoiustamiseks (Andres loob asukohaplaani ja hinnastuse) 

• Sadamas päeva elekter (5.3.) hind 2024. aastal ei muutu 

• Liikmemaksud – uus hind 130.- eur, noorliikmemaks 25.- eur, veteran 15.- eur 
o Jõusaali sisustamine ja pääsmed eraldi lisatasu eest (nt aastamaks, hooajamaks). Täpne 

hinnastus ja paketid kui uus hoone valmima hakkab ning sisustus teada. 

• KJK liikmetele parkimine üleval klubiparklas 30.- eur, sadamaalal 150.- eur 

• Kraanatõstete hinnad (3.16 ja 4.7) 2024. aastal ei muutu 
 

JUHATUSE OTSUS: Kokku leppida KJK Resto ja EuroParkiga, et klubiparklas on restorani külaliste 
parkimise ajaaken kuni 3h järjest pikendamise võimaluseta (12-24h jooksul). 

 
2. Uue sadamahoone ehituse lisatööd 

• Lisakulude kinnitamine – 1200.- eur  
Jäetakse ära vana hoone esine uunikivi paigaldamine. Olemasolev autovärav ja lisa jalgvärav 
lisatakse uute väravate süsteemi, et kõik oleks ühtses perimeetris. Ellingu klubihoonepoolne 
otsauks ei tule elektriseeriud vaid mehaaniline, sest see ei ole igapäevaselt kasutusel 



 

 

(mehaaniline uks vs. motoriseeritud uks). 2.korruse rundukiuks lisatakse 
läbipääsusüsteemidesse (kaardiga avamise süsteem). 

 

• Parkla projektist eemaldati kolm ohtussaart ning selle proejkti muudatuse töö eest 
esitatakse klubile arve. 

 

• San.tehnika (aegviitega dussiseigistid?), kätepaberite hoidjad jt sisekujunduslikud 
elemendid: täpsustada üle, mis täpselt on ehituslepingus sees ja mis mitte. Sauna kerised 
– erinevad valikud ja võimalused, sisse-välja lülitamised.  

 

• Haljastus ja platsitööd liikusid sügisest aprilli- või maikuusse. 
 

• Veel lahendamata küsimus: 2.korrusel Klubiruumi ja saunapoolne uks lisatakse 
läbipääsusüsteemidesse, mis annab võimaluse näiteks piirata mitteliikmete liikumist sauna 
ja riietusruumide kaudu klubiruumidesse jmp. 

 

• Ehitus on graafikus – esimene üleandmine 27.03.2024. 
 

 
3. Võlglased 

 

• Aime Kreis – veteranliige välja arvata. 

• Margus Melsas – ei ole enam liige. Arved krediteerida. 

• SCS Estonia OÜ – läbirääkida renidmaksete tasumise tähtajad, Ain suhtleb Ivariga. 

• Mihkel Vabrit – uue kodulehe loomine uuele platvormile on tellitud aga pole vastust 
saanud, kui kaugel asjad on. 

• Zaitsev Vladimir – lahkunud. Arved krediteerida. 
 

Liikmemaksu võlglasi on loetud nimed, kellega enamasti on kontakti saadud ning lubadus 
liikmemaks tasuda on käes. Osadega lepitakse kokku maksegraafik. 
 

4. Uue sadamnahoone äriplaan ja sisustamine 
Üle vaadata kõik detailid, millised ruumid vajavad sisustamist! 
1. 2.korruse klubiliikmete puhkeruum on ilma mööblita. Palume klubiliikmete toetust mööbli 

soetuseks (pehme mööbel, laud, toolid, põrandalambid, kohvilauad jne). Ülari suunitlused 
mööbli soovituste osas juurde küsida. Jaanuarist teha kampaania! 

2. Koostada nimekiri asjades, mida oleks ruumide sisustamiseks vaja, et siis klubiliikmetelt abi 
paluda – Ain, Piret. 

3. Köök ja vendormasinad? Aftersail pasta nurk – mis sinna vaja läheks? Rene nõustab. 
4. Spordikooli sisustus (20 tooli ja lauad tulevad Tanel Tamm poolt), riidekapid olemas TOP 

ujulast. 
5. Jõusaali sisustus (teha eeltööd - treenerid ütleksid, mida vaja on ja ka liikmed ise ütleksid, mida 

vaja on ning mida oodatakse) 



 

 

a. Ringtreeningute tarvis sisustus (Crossfit) 
b. Sõudeergomeeter ja kallutuspingid 

6. Saunaruumide kapid (jõusaali riietusruumid) – hetkel ehituslepingus vaid nagid? Üle 
kontrollida! 

7. Rundukite osas alustada 2 korruse ruumide sisustamisega. Täpsustada klubiliikmete vajadusi, 
teha esmased joonised ja täpsustada potentsiaalse ehitajaga bokside ehitushind. Võimalusel 
tasuksid ehituse eest rundukite soovijad ca 2-3 aastamaksuga). Keevisvõrguseinad. Uuesti välja 
hõigata. Koheselt jagada infot, et kõik renditavad pinnad on KEEMIAVABAD rundukid! 

 
 

5. Muud jooksvad teemad 
5.1. Klubiliikmete vestlusõhtu – Soovime kutsuda Sulev Roosma rääkima KJK ajaloost, sest väga 

paljud liikmed ei tea klubi tekkeloost või tegudest 1980.olümpia eel ja ka Vanalinna päevade 
seoseid.  

 
5.2. Uute liikmete kinnitamine ning välja astumised 

• Vastu võetud liikmed (7): Rene Varek, Toomas Mägi, Tiina-Liina Uudam, Andrus Lehes, Hugo 
Aleksander Liiholm (noorliige), Jüri Lukas Liiholm (noorliige), Nora Rahel Lilleoja (noorliige). 

• Välja astunud liikmed (2): Avar Laager, Margo Rüütel. 

• Välja arvata: Aime Kreis (veteran), Vladimir Zaitsev (lahkunud). 
 
 
 
 
Järgmine koosolek: Jaanuar 2024 – lepitakse jooksvalt kokku. 
Koosolek kuulutati lõppenuks kell 19:10. 
 
Koosoleku juhataja:   Tõnu Tõniste 
Protokollija:   Piret Ausman 


